

IT20 - Your Trusted Partners



IT20 團結業界 群策群力 推動資訊科技發展
United we stand for the development of a vibrant IT sector in Hong Kong
www.it20.org www.it20.hk



選特首 助就業 提升專業地位
Advance IT Status, Create IT Jobs

IT20聯盟由二十位資訊科技界專業人士組成，涵蓋公營、私營、專上教育界別及專業團體。在知識型經濟體系中，資訊科技是重要策略資產；我們將共同承擔，為香港資訊科技界之可持續發展悉力以赴。

IT20 is a group of 20 leading IT professionals from both the public and private sectors, as well as from the tertiary education and professional institutions. With the recognition that IT is a strategic asset in a knowledge based economy, we have a common commitment towards building a sustainable IT industry for HK.

使命

Our Mission

爭取有利環境推動香港資訊科技業發展，尤以取得進軍內地市場方便之門為要務，當中包括人力資源、就業及晉升機會、基礎設施、提升IT專業地位及創造商機，以期為香港經濟帶來顯著效益，為國家發展作出貢獻。

To effectively enhance and promote the development of our IT industry, foremost of which is the promotion of freer access to the Mainland market with regard to the optimal use of human capital, creating business and job opportunities, enhancing infrastructure, sharpening our professional expertise and advancing our IT status, all for the purpose of providing significant economic benefits to HK, and reinforcing our contribution towards national development goals.

使命履行

How IT20 Proposes to Achieve Our Mission

- 透過集體力量及廣泛人脈，強化及促進香港資訊科技界及其用戶社群之溝通及合作；
- 游說及推動香港及中央政府制訂及實施合適政策措施，確保香港資訊科技界之可持續發展；
- 促使香港成為國際及內地資訊科技界之主要聯繫，以發展潛在的商業機會，達至“邁向全球”之共同目標。

- Through our concerted efforts and our extensive network to strengthen and promote communications and cooperation within the IT industry and its user communities in HK;
- To lobby and work with the HK and Central Government to formulate and implement policies and measures beneficial to the development of a sustainable IT industry for HK;
- To ensure Hong Kong serves as a bridge between the international IT sector and that of the Mainland to expand the horizon of opportunities to fulfil our common goal of "going global".